



海底捞火锅
Haidilao Huoguo

嗨嗨豪华自选套餐

升级版

HiHi FEAST COMBO

PLUS

套餐限时升级, 雪花和牛加入Combo D

Limited time upgrade:
Snow Marbled Wagyu in Combo D.

本海报仅供参考, 以店内菜单为准

For reference only.
Please refer to the in-store menu.

Combo D \$74.9 Per Person

四宫格锅底8选1 / Choose 1 from 8 Quarter Soup Base

血旺 / Duck Blood Jelly

鲜切和牛嫩肩肉 / Freshly Sliced Wagyu Chuck Tender

鹌鹑蛋 / Quail Eggs

雪花和牛 / Prime Snow Marbled Wagyu Beef

贡菜 / Tribute Vegetable

特选羊肩肉 / Featured Lamb Shoulder

响铃卷 / Deep-Fried Soybean Rolls

相间肥牛 / Marbled Beef

金针菇 / Enoki Mushroom

双椒鸡片 / Chicken Slices with Chili Peppers

厚切土豆 / Potato Slice

捞派鲜毛肚 / Haidilao-Style Beef Tripe

大白菜 / Chinese Cabbage

白千层毛肚 / Thousand Layer Tripe (White)

8秒劲道油豆皮 / Tofu Skin

鱿鱼须 / Squid Tentacles

苘蒿 / Crown Daisy

梅花猪肉 / Pork Collar Butt

青江菜 / Pak Choy

我的小郡肝 / Duck Gizzards

8秒鲜腐竹 / Beancurd Skin

捞派滑牛肉 / Haidilao-Style Marinated Beef

魔芋丝 / Konjac Thread

芝士鱼蛋肠 / Cocktail Cheese Sausage

水晶粉丝 / Potato Vermicelli

海捕大片海螺肉 / Conch Slices

木耳 / Black Fungus

蟹味棒 / Crab-Flavored Sticks

米饭 / Rice

鱼皮虾饺 / Fish Skin Shrimp Dumplings

方便面 / Instant Noodle

捞派巴沙鱼 / Basa Fillet

酸梅汤 / Plum Juice

售卖时间:周一至周日 23点之前, 用餐限时90分钟。如有浪费, 每100克加收\$10费用。

该活动不适用于节假日及其前夕。This promotion is not valid on public holidays and holiday eves.

Available Monday to Sunday, up to 11:00 PM. Dining time is limited to 90 minutes. A \$10 charge will apply for every 100g of wasted food.

活动规则: 1、本套餐不可与其他优惠同时使用, 如优惠券、78折、特价菜等。2、购买本套餐的顾客, 套餐内菜品首轮不限量。菜品上齐后可点下一轮, 每轮最多点2份, 不限轮数。套餐外菜品按原价收费。3、本套餐仅限一人享用。可与同桌顾客共同点购。4、本套餐120cm以下的小朋友半价, 120cm及以上的小朋友全价。5、本套餐不包含自助小料。6、本套餐仅限澳大利亚海底捞部分门店有售, 数量有限, 售完即止。7、提倡环保, 杜绝浪费。如有浪费, 每100克加收\$10费用。8、海底捞澳大利亚保留随时更改活动条款和条件的权利, 恕不另行通知。

T&Cs: 1. This combo cannot be used with other offers, such as coupons, discount or special-priced dishes. 2. Customers who purchase this set can enjoy unlimited dishes in the first round. After all dishes are served, you can order the next round, with a maximum of 2 servings per round. No limit on rounds. Dishes outside the set are charged at regular prices. 3. This combo is for one person only. It can be purchased together with other diners at the same table. 4. Children under 120 cm receive 50% off this combo, while those 120 cm and above are charged full price. 5. This set meal does not include the self-serve condiments. 6. This combo is only available at select Haidilao locations in Australia. Limited stock—until sold out. 7. A \$10 charge will apply for every 100g of wasted food. 8. Haidilao Australia reserves the right to change the terms and conditions of the promotion at any time without prior notice.